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PROTOKÓŁ  

z  XXXVI SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 16 czerwca 2017 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1155. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecny Radny Jarosław Plichta. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XXXVI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania Budżetu Gminy Brąszewice za 2016 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Brąszewice absolutorium za 2016 rok. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad XXXVI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXXVI sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

 

Ad. 2   

Wójt Gminy zwrócił się do Radnych z prośbą o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku obrad 

punktów: 

- Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2017 rok. 

- Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z obiektu sportowego „Boisko 

wielofunkcyjne przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Brąszewicach”. 

 

Na sesję przybył Radny Ryszard Kurzaj. (10:10) 

 

Przewodniczący Rady Gminy podał pod głosowanie propozycję zmiany porządku obrad. W głosowaniu 

nad przyjęciem porządku obrad po zmianach wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie 

opowiedziała się za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 
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PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianach) 

1. Otwarcie obrad XXXVI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania Budżetu Gminy Brąszewice za 2016 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Brąszewice absolutorium za 2016 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2017 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z obiektu sportowego „Boisko 

wielofunkcyjne przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Brąszewicach”. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad XXXVI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3   

Radny Jacek Piotrowski wyraził zdanie, że zgodnie z przetargiem na budowę boiska przy Szkole 

Podstawowej w Brąszewicach koszty były mniejsze niż zostało to przedstawione podczas ubiegłej sesji. 

Sekretarz Gminy poinformowała, że podczas sesji podane były całkowite koszty, czyli kwota 

przetargowa oraz koszty wynagrodzenia inspektora nadzoru. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem innych uwag, poddał pod głosowanie protokół z XXXV sesji 

Rady Gminy. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XXXIV 

sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4   

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 18 maja 2017 r. do  

14 czerwca 2017 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniu 19 maja naprawiano tłuczniem drogę w m. Sowizdrzały oraz malowano przystanek w 

Brąszewicach. Dodał, że przystanek został już skopany. 

2. W dniu 22 maja naprawiano żwirem drogę w m. Wiertelaki. 

3. W dniu 23 maja naprawiano tłuczniem drogę w m. Błota. 

4. W dniu 24 maja naprawiano drogę w m. Ciupki. 

5. W dniu 25 maja zamontowano barierkę ochronną w m. Chajew Kolonia. 

6. W dniu 26 maja naprawiano tłuczniem drogę w m. Pokrzywniaki. 

7. W dniu 29 maja naprawiano tłuczniem drogę w m. Pluty. 

8. W dniu 30 maja równano parking przy kościele w Godynicach. 

9. W dniach 31 maja i 1 czerwca naprawiano destruktem pobocza w m. Grabostaw. 

10. W dniu 5 czerwca naprawiano drogi masą na zimno w m. Kamienniki. 

11. W dniu 6 czerwca naprawiano drogi masą na zimno w m. Błota. 

12. W dniach 7-8 czerwca naprawiano żwirem drogę w Brąszewicach na ul. Świerkowej. 

13. W dniu 12 czerwca naprawiano tłuczniem drogę w m. Gałki. 

14. W dniu 13 czerwca zamontowano próg zwalniający w m. Żuraw w pobliżu Szkoły Podstawowej. 

15. W dniu 18 maja złożono wnioski do WFOŚIGW w Łodzi na Eko - pracownie w szkołach 

podstawowych w Brąszewicach, Godynicach i Żurawiu. 

16. W dniu 5 czerwca wykonano odbiór dróg w m. Pokrzywniaki, Bukowiec i Chajew. 
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17. W dniu 31 maja ogłoszono II przetarg na remont i przebudowę drogi w m. Wólka Klonowska.  

18. W dniu 7 czerwca nastąpiło otwarcie ofert na zakup ciągnika rolniczego wraz z osprzętem na 

potrzeby Gminy Brąszewice. Wpłynęła 1 oferta INVEST –ROL Sp. z o.o. Cena oferty 200 736 zł 

brutto. Jest to ciągnik Deutz o mocy 75 KM oraz kosiarka bijakowa wielofunkcyjna SOMASZ. 

19. W dniu 8 czerwca nastąpiło otwarcie ofert na budowę boiska wielofunkcyjnego przy szkole 

podstawowej w Trzcince. Wpłynęły 4 oferty: 

1) Przedsiębiorstwo Budowlane „MONOBET”– cena oferty 333 330 zł 

2) TARAKOL – cena oferty 273 693,81 zł 

3) ACTIVA - cena oferty 313 650,00 zł 

4) CHEM-TECH Wieluń – cena oferty 264 134,04 zł  

20. W dniu 12 czerwca zakończono remonty dróg gminnych.  

21. W dniu 13 czerwca rozstrzygnięto konkurs na organizację wypoczynku wakacyjnego dla dzieci i 

młodzieży z elementami profilaktyki uzależnień w górach w miejscowości Biały Dunajec. 

Najkorzystniejszą ofertę złożyło Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Oświatowo – 

Wychowawczych z Lublina. Gmina przeznaczyła na ten cel 10 000 zł. Wypoczynek zostanie 

zorganizowany dla 13 osób. 

22. W ramach LGD - OSP Bukowiec i Żuraw złożyły wnioski na budowę placów zabaw w tych 

miejscowościach, natomiast OSP Kamieniki złożyły wniosek na przebudowę strażnicy OSP w 

Kamienikach. Pojawiają się sygnały, że jeden z naborów być może zostanie powtórzony na 

całym obszarze LGD. 

23. Zakończyła się kontrola Najwyższej Izby Kontroli dotycząca wykonania poprzednich zaleceń 

pokontrolnych. NIK pozytywnie oceniła wykonanie zaleceń, a protokół nie zawiera uwag. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał o gwarancję na ciągnik i kosiarkę. 

Sekretarz Gminy przedstawiła szczegóły gwarancji. 

 

Ad. 5 

Radny Jacek Piotrowski podziękował za zamontowanie progu zwalniającego w Żurawiu i zgłosił 

potrzebę przestawienia znaku drogowego, tak aby nie utrudniał wyjazdu z posesji w Żurawiu. 

Wójt Gminy dodał, że otrzymuje sygnały, że kierowcy omijają próg jeżdżąc po poboczu. 

Radna Dorota Lipka zapytała, czy planowany jest remont drogi gminnej w miejscowości Błota oraz czy 

jest możliwość zamontowania znaku informującego o dzieciach przy drodze powiatowej w 

miejscowości Błota. 

Wójt Gminy poinformował, że przygotowywane do realizacji jest kilka inwestycji, które obciążają 

budżet, przez co w chwili obecnej gruntowny remont drogi w miejscowości Błota nie jest planowany. 

W kwestii znaku poinformował, że potrzeba jego montażu zostanie przekazana do PZD. 

Radny Józef Toruński zgłosił zły stan poboczy przy drodze powiatowej Trzcinka – Kamieniki, potrzebę 

zamontowania drogowskazu „Orły” oraz usunięcie suchej gałęzi obok starej remizy OSP Żuraw. 

Radny Grzegorz Kulig zgłosił potrzebę obcięcia wierzb przy drodze powiatowej Starce – Robaszew. 

Radny Ryszard Kurzaj  zgłosił zły stan drogi gminnej na ul. Leśnej. 

Radny Jacek Piotrowski poinformował, że w gimnazjum podczas opadów deszczu po ścianie płynęła 

woda. Wyraził zdanie, że najlepszym miejscem w Żurawiu do umiejscowienia koszy na śmieci byłby 

teren szkoły. 

Wójt Gminy poinformował, że skonsultuje sprawę umiejscowienia koszy z Panią Dyrektor. Dodał, że 

jeśli będzie bałagan w ich obrębie, kosze zostaną zabrane. 

Radny Mariusz Kurzaj podziękował, za remont drogi w miejscowości Chajew oraz wyraził zdanie, że 

przydałyby się barierki na przepuście. Zgłosił potrzebę wycięcia suchych drzew przy drodze powiatowej 

w miejscowości Chajew Kolonia. 
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Radna Grażyna Dobruchowska podziękowała za wykonanie naprawy parkingu przy Kościele w 

Godynicach oraz zgłosiła zły stan poboczy przy drodze powiatowej Czartoria – Godynice – Starce. 

Radny Jacek Piotrowski interpelował o wyrównanie poboczy i odmulenie rowu przy drodze gminnej w 

miejscowości Salamony. 

Radna Marzena Cichecka zgłosiła zły stan poboczy przy drodze powiatowej Trzcinka – Kamieniki. 

Przewodniczący Rady poinformował o pożarze Kościoła w Kliczkowie Małym. Zwrócił się do Radnych z 

prośbą o przekazanie 5000 zł wsparcia dla Parafii. 

Wójt Gminy poinformował, że wszystkie interpelacje zostaną przekazane właściwym pracownikom. 

Wyraził zdanie, że wsparcie Parafii w Kliczkowie Małym, której parafianami są również mieszkańcy 

Gminy Brąszewice to szczytny cel. Poprosił Radnych o wyrażenie zgody na przekazanie wsparcia. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał, czy Parafia nie jest ubezpieczona. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Parafia posiada ubezpieczenie, lecz póki co nie ma decyzji o 

przyznaniu odszkodowania. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o wsparcie Parafii w Kliczkowie Małym kwotą 

5000 zł. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem wniosku 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za udzieleniem wsparcia. 

Przewodniczący Rady podziękował, za wyrażenie zgody na przekazanie wsparcia. 

Radny Jerzy Ławniczak wyraził zdanie, że to wielkie szczęście, że świątynia nie spłonęła całkowicie. 

Dodał, że ma wiele zastrzeżeń do zachowania Proboszcza w stosunku do strażaków ochotników jeszcze 

przed pożarem. 

Radny Jan Stawirej interpelował o posprzątanie parkingu przy drodze powiatowej na ul. Sieradzkiej. 

Wójt Gminy poinformował, że ze względu na to, że jest to droga powiatowa Rada Gminy musi wyrazić 

zgodę na taką pracę. 

Radna Bożena Łuszczek wyraziła zdanie, że cała ul. Sieradzka powinna być sprzątnięta z zalegającego 

piasku. 

Radny Jacek Piotrowski wyraził opinię, że powinno się wystąpić do Powiatu o zwrot kosztów tych prac. 

Wójt Gminy zapytał, czy Radni wyrażają zgodę na posprzątanie parkingu przy drodze powiatowej. 

Radni jednogłośnie wyrazili zgodę. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania Budżetu Gminy Brąszewice za 2016 rok. 

Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii o sprawozdaniu finansowym oraz sprawozdaniu z wykonania Budżetu Gminy Brąszewice za 2016 

rok. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały  

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 12 Radnych, od głosu wstrzymało się 2 Radnych (J. Stawirej, J. 

Piotrowski). Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXXVI/157/2017 z dnia 16 czerwca 2017 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania Budżetu Gminy Brąszewice za 2016 rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Brąszewice absolutorium za 2016 rok. 

Członek Komisji Rewizyjnej Marzena Cichecka odczytała protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 

wnioskiem o udzielenie Wójtowi Gminy Brąszewice absolutorium za 2016 rok. 
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Członek Komisji Rewizyjnej Marzena Cichecka odczytała Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi Gminy 

Brąszewice absolutorium za 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały  

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 12 Radnych, od głosu wstrzymało się 2 Radnych (J. Stawirej, J. 

Piotrowski). Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXXVI/158/2017 z dnia 16 czerwca 2017 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Brąszewice 

absolutorium za 2016 rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy pogratulował Wójtowi Gminy otrzymania absolutorium za 2016 rok. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał o zapis w sprawozdaniu dotyczący budynku przy ul. Nierychlewskiego. 

Skarbnik Gminy udzieliła informacji na ten temat. 

 

Przewodniczący Rady zarządził 5 minut przerwy. (11:10). 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2017 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały  

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXXVI/159/2017 z dnia 16 czerwca 2017 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2017 rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania 

z obiektu sportowego „Boisko wielofunkcyjne przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w 

Brąszewicach”. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały  

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXXVI/160/2017 z dnia 16 czerwca 2017 r. w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z 

obiektu sportowego „Boisko wielofunkcyjne przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w 

Brąszewicach”. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 10 

Wójt Gminy podziękował Radzie Gminy za udzielenie absolutorium za 2016 rok. 

Wójt Gminy przedstawił pismo właścicieli działki obok gimnazjum z wnioskiem o udzielenie informacji 

na temat stanu prawnego. Poprosił Komisję Budżetu i Inwestycji o wyrażenie opinii w tej sprawie. 

Wójt Gminy poinformował, że czynione są starania aby sprzedać budynek przy ul. Nierychlewskiego. 

Zapytał Radnych czy mają jakiś uwagi lub wnioski dotyczące sprzedaży tej nieruchomości. Dodał, że jest 

zwolennikiem tego, aby dokonać podziału działki i sprzedać jedynie budynek z fragmentem działki, a 

pozostałą część pozostawić w zasobach gminy. 

Radny Jan Stawirej zapytał, czy propozycja sprzedaży tej nieruchomości jest poważna.  

Wójt Gminy opowiedział, że tak. 
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Radny Jan Stawirej poinformował, że rozmawiał z Panem Drzazgą i Panią Cieślak - właścicielami działki 

przy gimnazjum i zaproponował im przyjście na sesję Rady Gminy, lecz nie pojawili się. 

Radny Jerzy Ławniczak poinformował, że zna stan budynku przy ul. Nierychlewskiego i uważa, że 

należy go sprzedać. Dodał, że również rozmawiał z właścicielami działki przy gimnazjum. Poprosił o 

przeanalizowanie tej sprawy. 

Wójt Gminy poinformował, że trwają rozmowy z przedstawicielami Lasów Państwowych dotyczące 

realizacji inwestycji drogowej Grabostaw – Fajum. Poinformował również, że Lasy Państwowe 

wystąpiły z propozycją wykupu około 150 metrów drogi od Gminy Brąszewice w leśnictwie Błota, tak 

aby móc w sprawny sposób wywozić drewno z lasu. 

Radna Dorota Lipka wyraziła zdanie, że Lasy Państwowe powinny dofinansować remont całej drogi w 

Błotach, którą niszczą ciężkie auta wywożące drewno. 

Wójt Gminy poinformował, że chciałby, aby zatrudnić opiekuna boiska przy SP w Brąszewicach na 

część etatu. Osoba ta byłaby odpowiedzialna za dopilnowanie obiektu poza godzinami pracy szkoły. 

Dodał, że prosił o wskazanie osoby przez Panią Dyrektor Janinę Kurzaj, lecz do tej pory Pani Dyrektor 

nie zaproponowała żadnego kandydata.  

Wójt Gminy przekazał zaproszenie na zawody strażackie, które odbędą się w niedzielę, 2 lipca 2017 

przy remizie OSP Przedłęcze. 

Wójt Gminy zaprosił na Festyn Rodzinny w Brąszewicach, który odbędzie się 9 lipca 2017 r. Dodał, że 

wszystkie atrakcje dla dzieci będą bezpłatne. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał o postęp prac nad zmianą Statutu Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że prace te prowadzi Komisja Statutowa. 

Radny Grzegorz Kulig poinformował, że prace nad opracowaniem Statutu Gminy trwają, został on 

przeanalizowany i uważa, że nie ma on wielu znaczących uchybień. 

Radna Dorota Lipka poinformowała, że witacz w miejscowości Błota wymaga odnowienia. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował, za wykonanie remontu drogi w Bukowcu. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXXVI sesji Rady Gminy o godzinie 1155.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


